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PROTOKÓŁ NR 2/2018 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 22.01.2018 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1.omówienie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji dla kandydatów 

spoza obwodu w postepowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych dla 

których organem prowadzącym jest gmina Pruszcz Gdański oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

Projekt uchwały omówiła p. Bożena Chodkowska – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

2. omówienie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz publicznych innych form wychowania przedszkolnego, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Pruszcz Gdański oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

Projekt uchwały omówiła p. Bożena Chodkowska – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

3.  plan pracy na 2018 rok 

Komisja omawiała i zatwierdziła Plan Pracy  na 2018 rok. Plan Pracy komisji na 2018 rok 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

4. Dyskusja dot. opłat w przedszkolach za wyżywienie. 

Radna Małgorzata Osowska: Jak wyglądają opłaty za wyżywienie w przedszkolach 

publicznych? W niektórych przedszkolach pobierają aż 15 zł dziennie za wyżywienie. 

Pani Elżbieta Zajączkowska – Matejko – radca prawny: Dnia 1 stycznia 2018 roku weszła w 

życie ustawa o finansowaniu zadań oświatowych, która wprowadziła taką samą zasadę jeśli 

chodzi o stawki żywienia dla innych przedszkoli publicznych jak w przedszkolach gminnych. 

Przypomnę, że stawka żywieniowa w przedszkolach gminnych obejmuje tylko koszty 

produktów żywnościowych (tzw. wsad do kotła). 

5. Spotkanie w sprawie szkoły Metropolitalnej w Borkowie. 

 Radna Weronika Chmielowiec – prośba o spotkanie z mieszkańcami Borkowa w sprawie 

przedstawienia obwodów szkolnych w Borkowie oraz zasad rekrutacji do szkoły w 

miejscowości Kowale. 



Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak potwierdziła potrzebę zorganizowania spotkania z 

mieszkańcami, zaraz po feriach zimowych. 

5. Zapytanie członków komisji o dotacje gminne do przedszkoli. 

Pani Wójt poinformowała, że dotacja gminy może być przeznaczona na wydatki bieżące 

między innymi: wynagrodzenie pracowników, pochodne od wynagrodzenia, pomoce 

dydaktyczne, wycieczki, kino i remonty. Jeżeli przedszkola rozliczają te wydatki z dotacji to 

oczywistym jest, że przedszkole nie może pobierać dodatkowych opłat np. za wycieczki do 

kina czy teatru od rodziców.  

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Ewa Romik   …………………………………………………. 

2 – Janusz Sampolski……………………………………………. 

3- Krystyna Białek………………………………………………… 

4 - Weronika Chmielowiec………………………………………… 

5-  Lech Milewski…………………………………………………… 

6- Adam Myśliński………………………………………………… 

7- Małgorzata Osowska…………………………………………… 

8- Józef Szramuk………………………………………………….. 

9 - Renata Rusztyn………………………………………………. 

10- Danuta Czerwińska…………………………………………… 

11- Dariusz Grudniewski………………………………………….. 


